
Årsmelding fra jollegruppa, 2024. 

 

Barne/ungdomsseilingen har ligget nede i år, dessverre. 

Vi gikk bredt ut på sosiale medier om nybegynnerkurs i mai, men det var 
ingen som meldte seg på. Det er ikke godt å si noe sikkert om hvorfor ingen 
var interessert, men vi har fått signaler om at det er noen som vil prøve seg i 
år og prøver å få i gang ei gruppe til våren. 
Gamlingene er aktive i laserklassen – båtene har vært på vannet i hele vår 
og høst. 
Kenneth har vært på kurs i laserseiling. Kunnskapene har kommet alle 
laserseilerne til nytte. 

 

Resultater fra høstens lasercup: 

https://www.sailwave.com/results/H%C3%B8stregatta%20laser%20FSF%
202024.htm 
 

 

 

 

 

Pål Atle Steffensen 


